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Vedlegg: 
Vi er en liten ideell foreldreeid barnehage som nå nærmer seg 20 år. Vi har ikke en stor organisasjon som kan
hjelpe oss i dårlige år. Kommer fra en kommune som driver sine barnehager moderat, og sitter ikke med en
opplevelse av at vi har for mye å rutte med når vi da får vårt tilskudd. Underskudd i 2019 og forventet underskudd i
2020. Mye på grunn lovendringer i form av økt pedagog‐ og personaltetthet og vedlikehold.

Vi frykter et kutt vil kunne føre til dårligere vilkår for barn og ansatte. Et eventuelt kutt kan få negative
konsekvenser som innsparinger i vikarbudsjett, innkjøp og vedlikehold. Spesielt frykter en at mindre tilskudd kan
føre til et kvalitativ dårligere tilbud for de barna som strever/ har det vanskelig. Dette kan igjen føre til negativ
utvikling for dem det gjelder og negative ringvirkninger for hele barnegruppa.

Skal barnehagene i Norge representere et mangfold, må det være økonomisk mulig å drive en liten foreldreeid
barnehage. Vi må også få mulighet til å ta vare på våre ansatte slik at de klarer å stå i denne viktige jobben de har i
så mange år som mulig.

Se på hele tilskuddsordningen, ikke bare pensjonssjablongen! Er vi virkelig likeverdig behandlet med kommunale
barnehager på andre poster som styrer tilskuddene?
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